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Onderwerp: Brief voor gemeenteraad

Beste,

Via deze weg zou ik graag een brief aan de gemeenteraad sturen. Ik weet niet of dit een onderwerp is wat daar besproken hoort te
worden, maar ik vind het belangrijk genoeg om aan te kaarten:

Wij wonen nu zo'n 7 jaar aan de Haverdreef op de Huet, vlakbij de kinderboerderij en ik loop er nu al meer dan een jaar tegenaan
dat er in de buurt geen enkele fatsoenlijke speeltuin is. Aan het einde van onze straat was altijd een klein speeltuintje, maar die is
helemaal weg gehaald.
Er is ook een speeltuin aan de overkant van het fietspad bij de kinderboerderij waar onze kinderen heen kunnen, maar deze is sterk
verouderd (ik denk dat ie net zo oud is als de wijk zelf) en sinds een half jaar mist de glijbaan. Wat overblijft is een enkele schommel
en een wipwap en een houten constructie die bijna uit elkaar valt. Zo jammer hoe triest dit er nu bij ligt.
Al met al is er in onze directe omgeving geen speeltuin meer waar onze dochter van zes zelf heen kan en lekker kan spelen met
andere kinderen uit de buurt. Ik weet niet of er plannen zijn om de speeltuin op te knappen, maar ik zou graag willen pleiten voor
een vernieuwde speeltuin naast de kinderboerderij, zodat het elkaar aanvult en een echte ontmoetingsplaats kan worden voor de
buurt. Waar kinderen zich heerlijk een middag kunnen vermaken en ouders ook een plek hebben om te zitten terwijl de kinderen
spelen. Ik denk dat dit voor heel veel mensen in onze buurt ook echt een prettig idee zou zijn als er een nieuwe veilige plek zou
komen voor onze kinderen waar ze lopend heen kunnen om lekker te spelen. Ik denk dan bijvoorbeeld aan een plek zoals de
speeltuin op de Salemate of een natuurspeeltuin in de sfeer van de Greephorst.
En hoe fijn is het dan als je de combinatie met de kinderboerderij kunt maken! Er ligt nu een terrein aan het einde van onze straat
waar niks gebeurt, maar het stuk grasveld direct naast de kinderboerderij zou ook geschikt zijn volgens mij.

Als hier al plannen voor zijn hoor ik het graag, maar anders zou ik dit echt heel graag onder de aandacht brengen, want het is nu
triest gesteld met de speelplekken hier in de buurt. Ik vraag dit niet alleen voor onze kinderen maar namens alle kinderen hier in de
straat en omgeving, want het is zo belangrijk voor hun gezondheid dat ze een fijne plek hebben om buiten te spelen. Wij zijn ook
bereid om ons persoonlijk hiervoor in te zetten en iets te organiseren om te helpen dit waar te maken en misschien zijn er wel meer
mensen in de buurt die zouden willen helpen.

Ik wacht uw reactie af.

Met vriendelijke groet,

Gerce roeunchem Door de risico's van elektronische communicatie, kunnen er vertragingen, gebreken of andere
onvolkomenheden optreden in het e-mailverkeer. Daarom is alle informatie in dit bericht niet bindend. De gemeente
Doetinchem gebruikt e-mail niet voor het aangaan van verplichtingen of rechtsbetrekkingen. Aan persoonlijke opvattingen
van medewerkers kunnen geen rechten worden ontleend. Binnenkomende berichten met spam of virussen worden zonder
tegenbericht aan de verzender verwijderd. Gemeente Doetinchem, Postbus 9020, 7000 HA Doetinchem, telefoon +31 (0)
314-377377, telefax +31 (0) 314-343437. (Disclaimerl 10117)


